
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 9. oktober 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål A

Vil ministeren sikre, at Radius med 1 million brugere, ikke sælges til udenlandske selska-

ber, f.eks. fra Kina eller Rusland, eller til kapitalfonde, der dels vil sikre sig en profit på

bekostning af el-kunderne, dels efterfølgende bare kan sælge videre til hvem de vil? Og

såfremt Radius skal sælges, vil ministeren så sikre, at det bliver til et bruger- eller kun-

deejet selskab?

Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i Folketingsåret 2017-18, jf. FIU alm. del -

samrådsspørgsmål AB.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL).

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
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